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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker måndagen den 24 oktober 2016. 

 

 

§ 2  
Interpellation om rätten till äldreboende (nr 2016:11) 
Dnr 107-133/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Edholm (L) har ställt en interpellation om rätten till 

äldreboende. Kommunfullmäktige beslutade den 8 februari 2016 

att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Lindblom (V) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Edholm och Lindblom, Sofia 

Modigh och Torun Boucher. 

 

 

§ 3  
Interpellation om belysning i ytterstaden (nr 2016:13) 
Dnr 107-138/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Bo Arkelsten (M) har ställt en interpellation om belysning i 

ytterstaden. Kommunfullmäktige beslutade den 8 februari 2016 

att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Bo Arkelsten, Malin Ericson, Martin 

Westmont, borgarrådet Helldén och Erik Slottner. 

  



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 12 

Sida 3 (30) 

2016-10-17 

 

 

 

§ 4  
Interpellation om kriminella gatubarn (nr 2016:16) 
Dnr 107-158/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Erik Slottner (KD) har ställt en interpellation om kriminella 

gatubarn. Kommunfullmäktige beslutade den 8 februari 2016 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Erik Slottner, Rana Carlstedt, Anna Rantala 

Bonnier, Jackie Nylander, Per Ossmer, Martin Westmont, 

borgarrådet Wanngård och Sofia Modigh. 

 

 

§ 5  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 17 – 74 för 

år 2016. 
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§ 6  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. Nr 2016:75 av Joel Laurén (M) om minskad nyproduktion 

av studentbostäder med chockhöjda tomträttsavgälder. RI 

Dnr 107-1456/2016 

2. Nr 2016:76 av Berthold Gustavsson (M) om chockhöjda 

tomträttsavgälders inverkan på Stockholm som 

tillväxtmotor. RI 

Dnr 107-1457/2016 

3. Nr 2016:77 av Kristina Lutz (M) om sämre stadsmiljöer 

med chockhöjda tomträttsavgälder. RI 

Dnr 107-1458/2016 

4. Nr 2016:78 av Lars Svärd (M) om högre hyror för 

kommunala förskolor med chockhöjda tomträttsavgälder. 

RI 

Dnr 107-1459/2016 

5. Nr 2016:79 av Sara Jendi Linder (M) om hot mot det fria 

skolvalet. RIV 

Dnr 107-1460/2016 

6. Nr 2016:80 av Peter Backlund (L) om färdigställande av 

naturreservat i Årstaskogen. RV 

Dnr 107-1461/2016 

7. Nr 2016:81 av Lotta Edholm (L) om sommarlovsberedskap 

mot tvångsgiftesresor. RVI 

Dnr 107-1462/2016 

8. Nr 2016:82 av Jonas Naddebo (C) om den krisartade 

råttsituationen i Stockholm. RVII 

Dnr 107-1466/2016 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 7  
Ändring i föredragningsordningen 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att behandla punkt 124 på 

föredragningslistan före punkt 71. 
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§ 8  
Ny interpellation 

 

Följande interpellation anmäls: 

 

1. Nr 2016:83 av Christina Elffors Sjödin (M) om minskad 

nyproduktion av hyresrätter med chockhöjda 

tomträttsavgälder. RI 

Dnr 107-1566/2016 

 
Beslut 

1. Interpellationen får ställas. 

2. Interpellationen bordläggs. 

 

 

§ 9  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Larsson (M) ställer en fråga om Socialdemokraternas 

svek mot Stockholms skolor. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Björn Ljung (L) ställer en fråga om sammanhållen utveckling av 

Stockholm City. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 3 

Martin Westmont (SD) ställer en fråga. Uppförandet av modulhus 

har avstannat. Hur ska alla nyanlända kunna få en bostad i 

Stockholms stad? 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 4 

Jonas Naddebo (C) ställer en fråga om förskola. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  
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Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om rätt till heltid i förskolan. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Borgarrådet Larsson (M) ställer en fråga om Socialdemokraternas 

bostadssvek. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 

 

§ 10  
Anmälningar 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige under tiden 

den 27 september 2016 – den 17 oktober 2016 och delgivits 

berörda organ anmäls. 

 

Länsstyrelsen i Stockholms läns beslut den 5 oktoberber 2016 att 

utse nya ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige för tiden 

till och med den 14 oktober 2018 anmäls. 

 

Sultan Kayhan (S) har utsetts till ny ledamot efter Gabriella 

Lavecchia (S). 

 

Lars Arell (S) har utsetts till ny ersättare efter Sultan Kayhan (S). 

 

Sara Andersson (C) har utsetts till ny ersättare efter Per Bojerud 

(C). 

 

Emma Forsberg (Fi) har utsetts till ny ersättare efter Gita Nabavi 

(Fi). 

 

 

§ 11  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt bilaga 1. 
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§ 12  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker måndagen den 24 oktober 2016. 

 

 

§ 13  
Valärende, fyllnadsval 
Valärende i kommunfullmäktige 2016-10-17 

 
Beslut 

1. Avsägelser och entlediganden godkänns enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag samt 

tilläggsförslag från borgarrådet Helldén (MP). 

2. Val förrättas för att utse ny person till uppdrag enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag samt 

tilläggsförslag från Erik Slottner (KD). Om inte annat 

framgår inträder den senast valda ersättaren sist till 

tjänstgöring för sitt parti. 

3. Om en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, ut-

ses en ny ersättare/suppleant. 

4. För avsägelse i kommunfullmäktige hemställs om ny sam-

manräkning hos länsstyrelsen. 

5. Vakanser bordläggs. 

 
Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 17 oktober 2016 behandlas, 

bilaga 2. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Helldén (MP) föreslår att, som tillägg till 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag, 

kommunfullmäktige beslutar ta emot avsägelse av Awad Hersi 

(MP) av hans plats som ledamot i kommunfullmäktige, ledamot i 

arbetsmarknadsnämnden, suppleant i Stadshus AB, ordförande i 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd samt som ombud i 

Kommunförbundet Stockholms län. 

 

Erik Slottner (KD) föreslår att, som tillägg till kommunstyrelsens 

och valberedningens förslag, kommunfullmäktige väljer Maria 

Ogannesian (KD) som ersättare på vakant plats i 

stadsdelsnämnden Hägersten-Liljeholmen. 
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Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut från 

kommunstyrelsen och valberedningen samt tilläggsförslag från 

borgarrådet Helldén (MP) och Erik Slottner KD). 

 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 

förslagen. 
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§ 14  
Överflytt av ansvaret för genomförande av centrala 
upphandlingar av vård- och omsorgsboenden samt 
hemtjänstutförare (Utl. 2016:151) 
Ändringar i äldrenämndens reglemente 
Överflyttning av arkivansvar 
Dnr 152-232/2016 

 
Beslut 

1. Ansvaret för genomförande av centrala entreprenad-

upphandlingar av vård- och omsorgsboenden, inom stadens 

valfrihetssystem, överflyttas från kommunstyrelsen till 

äldrenämnden. 

2. Äldrenämnden ges ansvaret för planeringen av vård- och 

omsorgsboenden i enlighet med vad som beskrivs i 

utlåtandet. 

3. Ansvaret för genomförande av centrala upphandlingarna av 

enstaka platser i vård- och omsorgsboenden enligt LOV 

inom stadens valfrihetssystem överflyttas från 

kommunstyrelsen till äldrenämnden. 

4. Ansvaret för genomförande av centrala upphandlingar av 

hemtjänst inom stadens valfrihetssystem överflyttas från 

kommunstyrelsen till äldrenämnden.  

5. Ansvaret för förvaltningen av nya och befintliga 

entreprenadavtal för vård- och omsorgsboenden, vård- och 

omsorgsboendeavtal enligt LOV samt hemtjänstavtal enligt 

LOV överflyttas från kommunstyrelsen till äldrenämnden.  

6. Förslag till ändring i reglementet för äldrenämnden, bilaga 

2 till utlåtandet, godkänns. 

7. Arkivansvaret för ovanstående delar överflyttas från 

kommunstyrelsen till äldrenämnden. 

8. Äldrenämnden ges ansvaret att förvalta det administrativa 

stödsystemet för avtalsförvaltning enligt lagen om 

valfrihetssystem.  

9. Äldrenämnden ges ansvaret för informationen på stadens 

webbsida angående förfarandet vid ansökningar enligt 

lagen om valfrihetssystem. 

10. Kommunstyrelsens uppdrag enligt tidigare beslut i 

kommunfullmäktige den 15 jun 2009 § 22 (utlåtande 

2009:98) (Dnr 327-214/2009) upphör därmed. 
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Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:151 behandlas. Utlåtandet 

gäller överflytt av ansvaret för genomförande av centrala 

upphandlingar av vård- och omsorgsboenden samt 

hemtjänstutförare. 

 

I ärendet yttrar sig borgarrådet Lindblom. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Lindblom (V) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 15  
Centralupphandling av vård- och omsorgsboenden 
2017 (Utl. 2016:153) 
Dnr 170-1307/2016 

 
Beslut  

1. Äldrenämnden ska ansvara för genomförande av central-

upphandling av entreprenaddrift för de boenden som anges 

i detta ärende. Upphandlingen ska genomföras i enlighet 

med de principer som anges i ärendet och tidigare 

kommunfullmäktigebeslut (2007-11-05 § 16, 2008-09-29  

§ 17, 2009-12-14 § 21, 2011-04-04 § 18 samt  

dnr 152-232/2016). 

2. När entreprenadupphandling är slutförd och avtal 

påskrivna ska avtalen lämnas över till respektive ansvarig 

stadsdelsnämnd. Stadsdelsnämnderna har därefter ansvar 

för avtalens förvaltning, uppföljning av verksamhetens 

kvalitet, löpande dialog med entreprenörer etcetera. 

3. Äldrenämnden får besluta om att justera antalet boenden på 

det sätt som framgår av ärendet om det under arbetet med 

upphandlingen visar sig vara omöjligt eller uppenbart 

olämpligt att inkludera boendet, eller om något ytterligare 

boende ska läggas till i upphandlingen. 

 

Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:153 behandlas. Utlåtandet 

gäller centralupphandling av vård- och omsorgsboenden. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 16  
Nytt parkeringsgarage i Hjorthagen (Utl. 2016:154) 
Förslag från Stockholms Stads Parkerings AB  
Inriktningsbeslut 
Dnr 112-1207/2016 

 
Beslut  

Inriktningen för nyproduktion av parkeringsgarage för drygt 

1200 bilplatser i bergrum i Hjorthagsberget till en total 

investeringsutgift om ca 540-590 mnkr inkl. moms, godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:154 behandlas. Utlåtandet 

gäller nytt parkeringsgarage i Hjorthagen. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Helldén, Bawer Kevir, Patrik 

Silverudd och Maria Antonsson. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Helldén (MP) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 17  
Överenskommelse om exploatering med 
tomträttsupplåtelse för bostadsändamål med AB 
Familjebostäder avseende del av Vasastaden 1:16 (kv. 
Algoritmen) i Hagastaden inom Norrmalm, Stockholms 
kommun (Utl. 2016:152) 
Genomförandebeslut 
Dnr 123-1079/2016 

 
Beslut  

1. Överenskommelse om exploatering med tomträtts-

upplåtelse för bostadsändamål med AB Familjebostäder 

avseende byggnation av bostäder (hyresrätter) inom del av 

Vasastaden 1:16 (kv. Algoritmen) i Hagastaden inom 

Norrmalm, Stockholms kommun, godkänns. 

2. Exploateringsnämnden medges rätt att teckna eventuella 

tillkommande avtal inom ramen för genomförandebeslutet 

för Hagastaden som behövs för att säkerställa denna 

överenskommelse med AB Familjebostäder avseende del 

av Vasastaden 1:16 (kv. Algoritmen).  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:152 behandlas. Utlåtandet 

gäller överenskommelse om exploatering med tomträttsupplåtelse 

för bostadsändamål med AB Familjebostäder avseende del av 

Vasastaden 1:16 (kv. Algoritmen) i Hagastaden inom Norrmalm, 

Stockholms kommun. 

 

I debatten yttrar sig Jan Valeskog, borgarrådet Larsson, Sebastian 

Wiklund, Erik Slottner och Björn Ljung. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S), borgarrådet Larsson (M) och Björn Ljung (L) 

föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 18  
AB Svenska Bostäders nyproduktion av bostäder i kv. 
Ledinge 1, Tensta (Utl. 2016:155) 
Inriktningsbeslut  
Dnr 112-1206/2016 

 
Beslut  

Inriktningen för nyproduktion av ca 170 bostäder, till en total 

investeringsutgift om ca 336 mnkr inkl. moms, godkänns.  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:155 behandlas. Utlåtandet 

gäller AB Svenska Bostäders nyproduktion av bostäder i 

kvarteret Ledinge 1, Tensta. 

 

I debatten yttrar sig Magda Rasmusson, Björn Ljung, Sebastian 

Wiklund, borgarråden Larsson och Mogert, Anna Rantala 

Bonnier, Jan Valeskog, Erik Slottner, Christina Linderholm och 

Martin Westmont. 

 
Förslag till beslut 

Sebastian Wiklund (V), Jan Valeskog (S) och borgarrådet 

Larsson (M) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 19  
Reviderad taxa för stadsbyggnadsnämnden 
(Utl. 2016:156) 
Hemställan från stadsbyggnadsnämnden 
Dnr 120-1367/2016 

 
Beslut  

Taxa för stadsbyggnadsnämndens verksamhet fastställs i 

enlighet med stadsbyggnadsnämndens förslag till ändringar 

enligt bilaga till utlåtandet, att gälla från och med den 1 

november 2016. Därmed upphör Reviderad taxa för 

stadsbyggnadsnämnden dnr 120-935/2015 att gälla. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:156 behandlas. Utlåtandet 

gäller reviderad taxa för stadsbyggnadsnämnden. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 20  
Ökad uppkoppling av fiber i Micasas fastighetsbestånd 
(Utl. 2016:79) 
Motion (2015:76) av Yvonne Fernell-Ingelström (M) 
Dnr 106-1648/2015 

 
Beslut  

Motion (2015:76) av Yvonne Fernell-Ingelström (M) om 

ökad uppkoppling av fiber i Micasas fastighetsbestånd anses 

besvarad med hänvisning till vad som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna och Centerpartiet reserverar 

sig mot beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:79 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om ökad uppkoppling av fiber i Micasas 

fastighetsbestånd. 

 

I debatten yttrar sig Yvonne Fernell-Ingelström, borgarrådet 

Lindblom och Jonas Naddebo. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Lindblom (V) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Yvonne Fernell-Ingelström (M) och Jonas Naddebo (C) föreslår 

att kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 21  
Ta krafttag mot våldsbejakande extremism 
(Utl. 2016:80) 
Motion (2015:43) av Lotta Edholm och Joar Forsell (båda L) 
Dnr 106-931/2015 

 
Beslut  

Motion (2015:43) av Lotta Edholm och Joar Forsell (båda L) 

om att ta krafttag mot våldsbejakande extremism anses 

besvarad med hänvisning till vad som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Liberalerna, Sverigedemokraterna, 

Kristdemokraterna och Rickard Wall (-) reserverar sig mot 

beslutet till förmån för egna förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:80 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om att ta krafttag mot våldsbejakande 

extremism. 

 

I debatten yttrar sig Bo Sundin, Magda Rasmusson, borgarrådet 

Edholm, Erik Slottner, Rana Carlstedt, Martin Westmont, 

Rickard Wall, Anna Rantala Bonnier och borgarrådet Wanngård. 

 
Ordningsfråga 

Borgarrådet Edholm (L) ställer en ordningsfråga angående 

ordförandens sätt att ingripa mot henne. 

 
Förslag till beslut 

Rana Carlstedt (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet Edholm (L) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt Liberalernas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 

Erik Slottner (KD) ansluter sig till Liberalernas förslag till beslut 

i kommunstyrelsen med den motivering som framförs i 

Kristdemokraternas ersättaryttrande i kommunstyrelsen. 

 

Martin Westmont (SD) och Rickard Wall (-) ansluter sig till 

Liberalernas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 
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Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 22  
Förebyggande arbete mot islamistisk extremism 
(Utl. 2016:81) 
Motion (2015:21) av Erik Slottner (KD) 
Dnr 106-667/2015 

 
Beslut  

Motion (2015:21) av Erik Slottner (KD) om förebyggande 

arbete mot våldsbejakande extremism anses besvarad med 

hänvisning till vad som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Kristdemokraterna och 

Sverigedemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för 

egna förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:81 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om förebyggande arbete mot islamistisk 

extremism. 

 

I debatten yttrar sig Bo Sundin, Magda Rasmusson, borgarrådet 

Edholm, Erik Slottner, Rana Carlstedt, Martin Westmont, 

Rickard Wall, Anna Rantala Bonnier och borgarrådet Wanngård. 

 
Förslag till beslut 

Rana Carlstedt (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Erik Slottner (KD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

bifalla motionen. 

 

Martin Westmont (SD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

bifalla motionen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 23  
Förebyggande arbete mot våldsbejakande extremism 
(Utl. 2016:82) 
Motion (2015:46) av Bo Sundin (M) 
Dnr 106-1030/2015 

 

Beslut  

Motion (2015:46) av Bo Sundin (M) om förebyggande arbete 

mot våldsbejakande extremism anses besvarad med 

hänvisning till vad som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna och Sverigedemokraterna 

reserverar sig mot beslutet till förmån för egna förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:82 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om förebyggande arbete mot 

våldsbejakande extremism. 

 

I debatten yttrar sig Bo Sundin, Magda Rasmusson, borgarrådet 

Edholm, Erik Slottner, Rana Carlstedt, Martin Westmont, 

Rickard Wall, Anna Rantala Bonnier och borgarrådet Wanngård. 

 
Förslag till beslut 

Rana Carlstedt (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Bo Sundin (M) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Moderaternas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 

Martin Westmont (SD) ansluter sig till Moderaternas förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 24  
Bordläggning av ärenden 

 
Beslut 

Utlåtande 2016:83 och 2016:84 bordläggs. 

 

 

§ 25  
Evert Taubes terrass (Utl. 2016:88) 
Motion (2015:55) av Joakim Larsson (M) 
Dnr 106-1320/2015 

 
Beslut 

Motion (2015:55) av Joakim Larsson (M) om Evert Taubes 

terrass anses besvarad med hänvisning till vad som sägs i 

utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna och Kristdemokraterna 

reserverar sig mot beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:88 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om Evert Taubes terass. 

 

I debatten yttrar sig Åke Askensten, borgarrådet Larsson, Jan 

Valeskog och Mikael Valier. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet Larsson (M) och Mikael Valier (KD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 26  
Bordläggning av ärende 

 
Beslut 

Utlåtande 2016:89 bordläggs. 
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§ 27  
Melodifestival för hemlösa i samband med Eurovision 
Song Contest i Stockholm 2016 (Utl. 2016:90) 
Motion (2015:64) av Anna König Jerlmyr och Sophia Granswed 
(båda M) 
Dnr 106-1457/2015 

 
Beslut 

Motion (2015:64) av Anna König Jerlmyr och Sofia Granswed 

(båda M) om Melodifestival för hemlösa i samband med 

Eurovision Song Contest 2016 anses besvarad med hänvisning 

till vad som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna, 

Sverigedemokraterna och Kristdemokraterna reserverar sig mot 

beslutet till förmån för egna förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:90 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om melodifestival för hemlösa i samband 

med Eurovision Song Contest i Stockholm. 

 

I debatten yttrar sig Sophia Granswed, Rana Carlstedt, Anna 

Rantala Bonnier, Per Ossmer, Anne-Lie Elfvén, Juliana Gristelli 

och Mikael Valier. 

 
Förslag till beslut 

Juliana Gristelli (V) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Sophia Granswed (M), Anne-Lie Elfvén (L) och Mikael Valier 

(KD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut i 

kommunstyrelsen. 

 

Per Ossmer (SD) föreslår att kommunfullmäktige avslår 

motionen med motiveringen att motionen avser förfluten tid och 

är en nullitet som inte borde ha behandlats av 

kommunfullmäktige. 
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Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.   
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§ 28  
Kartläggning av islamism (Utl. 2016:91) 
Motion (2015:37) av Maria Danielsson (-) 
Dnr 106-896/2015 

 
Beslut 

Motion (2015:37) av Maria Danielsson (-) om ”Kartläggning 

av islamism” anses besvarad med hänvisning till vad som sägs 

i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna och Liberalerna reserverar 

sig mot beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:91 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om kartläggning av islamism. 

 

I debatten yttrar sig Rickard Wall, Andrea Ström och borgarrådet 

Edholm. 

 
Förslag till beslut 

Rickard Wall (-) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Andrea Ström (M) och borgarrådet Edholm (L) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas och 

Liberalernas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

 

§ 29  
Bordläggning av ärende 

 
Beslut 

Utlåtande 2016:104 bordläggs. 
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§ 30  
Central rättning av nationella prov (Utl. 2016:105) 
Motion (2015:74) av Jennyfer Redin (M) 
Dnr 106-1600/2015 

 
Beslut  

Motion (2015:74) av Jennyfer Redin (M) om ”Central rättning 

av nationella prov” anses besvarad med hänvisning till vad 

som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna, 

Sverigedemokraterna, Centerpartiet och Kristdemokraterna 

reserverar sig mot beslutet till förmån för egna förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:105 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om central rättning av nationella prov. 

 

I debatten yttrar sig Jonas Naddebo, borgarråden Burell och 

Edholm, Erik Slottner, Kristina Lutz, Per Ossmer och Freddy 

Grip. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Burell (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Kristina Lutz (M), borgarrådet Edholm (L), Jonas Naddebo (C) 

och Erik Slottner (KD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut i 

kommunstyrelsen. 

 

Per Ossmer (SD) ansluter sig till Moderaternas och Liberalernas 

förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 31  
Inrättande av jourskolor (Utl. 2016:106) 
Motion (2015:33) av Maria Danielsson (-) 
Dnr 106-874/2015 

 
Beslut  

Motion (2015:33) av Maria Danielsson (-) om ”Inrättande av 

jourskolor” anses besvarad med hänvisning till vad som sägs i 

utlåtandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:106 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om inrättande av jourskolor. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 32  
Ta fram strategi för hur förvaltningar och bolag kan 
flytta till ytterstaden (Utl. 2016:107) 
Motion (2015:13) av Lotta Edholm (L) 
Dnr 106-534/2015 

 
Beslut  

Motion (2015:13) av Lotta Edholm (L) om att Ta fram 

strategi för hur förvaltningar och bolag kan flytta till 

ytterstaden anses besvarad med vad som anförs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna, Centerpartiet, 

Kristdemokraterna och Rickard Wall (-) reserverar sig mot 

beslutet till förmån för egna förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:107 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om att ta fram en strategi för hur 

förvaltningar och bolag kan flytta till ytterstaden. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Edholm, Jan Valeskog, Jonas 

Naddebo, Erik Slottner, borgarrådet Larsson och Rickard Wall. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet Larsson (M) och Edholm (L), Jonas Naddebo (C) 

och Erik Slottner (KD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut i 

kommunstyrelsen. 

 

Rickard Wall (-) ansluter sig till Moderaternas och Liberalernas 

förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 33  
Upprättandet av ett minnesmärke över utbildnings-, 
kvinnorätts- och demokratipionjären Anna Whitlock 
(Utl. 2016:108) 
Motion (2015:10) av Lotta Edholm m.fl. (alla L) 
Dnr 106-446/2015 

 
Beslut  

Motion (2015:10) av Lotta Edholm m.fl. (alla L) om 

upprättandet av ett minnesmärke över utbildnings-, 

kvinnorätts- och demokratipionjären Anna Whitlock anses 

besvarad med vad som anförs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna, 

Sverigedemokraterna och Centerpartiet reserverar sig mot 

beslutet till förmån för egna förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:108 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om upprättandet av ett minnesmärke över 

utbildnings-, kvinnorätts- och demokratipionjären Anna 

Whitlock. 

 

I debatten yttrar sig Stina Bengtsson, Kristina Lutz, borgarrådet 

Edholm, Juliana Gristelli, Per Ossmer, borgarrådet Mogert, Björn 

Ljung, Micke Seid, Anna Rantala Bonnier och Rickard Wall. 

 
Förslag till beslut 

Juliana Gristelli (V) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Kristina Lutz (M), borgarrådet Edholm (L) och Stina Bengtsson 

(C) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas 

och Liberalernas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 

Per Ossmer (SD) ansluter sig till Moderaternas och Liberalernas 

förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 34  
Bordläggning av ärenden 

 
Beslut 

Utlåtande 2016:109 – 2016:111, 2016:114 – 2016:118, 2016:127 

– 2016:132, 2016:139 – 2016:150 bordläggs. 

 

 

§ 35  
Nya motioner 

 

Under tiden den 27 september 2016 – 17 oktober 2016 väcktes 

följande motioner: 

 

1. Motion (2016:109) av Jonas Naddebo (C) om att minska 

smittorisker i förskolan 

Dnr 106-1588/2016 

2. Motion (2016:110) av Jonas Nilsson (M) om digitala 

trygghetsvandringar 

Dnr 106-1589/2016 

3. Motion (2016:111) av Gulan Avci och Lotta Edholm (båda 

L) om ett jobbtorg för validering 

Dnr 106-1590/2016 

 

 

 

 

Sammanträdet avslutas kl. 22:02. 

 

Vid protokollet 

Kerstin Tillkvist 

 

 


